

André Haagmann

Mitglied des Vorstands,
Union Asset Management Holding AG



André Haagmann ist seit März 2022 Mitglied des Vorstands der Union Asset Management Holding AG, Frankfurt am Main, verantwortlich für das Institutionelle Kundengeschäft, den Bereich Investmentanalyse und -controlling sowie für das Immobiliengeschäft.

Im Juli 2019 übernahm er die Leitung des Segments Institutionelle Kunden, nachdem er zuvor fünf Jahre als Ressortleiter „Akquisition und Betreuung des Zentralen und Internationalen Account Managements“ im institutionellen Geschäft tätig war. Bereits im Januar 2015 wurde André Haagmann in die Geschäftsführung der Union Investment Institutional GmbH berufen. Von 2006 bis 2014 leitete er die Konzernentwicklung der Union Asset Management Holding AG.

Vor seinem Eintritt in die Union Investment Gruppe arbeitete er sechs Jahre als Berater für Oliver Wyman.

André Haagmann ist gelernter Bankkaufmann und studierte Betriebswirtschaftslehre in Münster und Los Angeles.

André Haagmann

Member of the Executive Board,
Union Asset Management Holding AG



André Haagmann has been a member of the Executive Board of Union Asset Management Holding AG, Frankfurt, since March 2022. As such he is responsible for the institutional client business, the investment analysis and controlling division as well as the real estate business.

He assumed leadership of the institutional client segment in July 2019, after five years as head of the department responsible for building and managing relationships with German and international institutional clients. André was appointed to the Board of Managing Directors of Union Investment Institutional GmbH in January 2015. From 2006 until 2014, he headed up Corporate Development at Union Asset Management Holding AG.

Before joining the Union Investment Group, André spent six years working as a consultant for Oliver Wyman.

He originally trained as a banker, before going on to study business administration in Münster and Los Angeles.